

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65 (4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Baker (Gander—Twillingate) for Mr. Gauthier (Ottawa—Vanier) on the Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs.

Messrs. Parent, McRae, McIsaac, Baker (Gander—Twillingate), Miss Campbell (South Western Nova) and Mr. Landers for Messrs. Roy (Laval), Condon, Turner, Loiselle (Chambly), Flynn and Smith (Saint-Jean) on the Standing Committee on Transport and Communications.

Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House

The following paper having been deposited with the Clerk of the House was laid upon the Table pursuant to Standing Order 41 (1), namely:

By Mr. Whelan, a Member of the Queen's Privy Council,—Copies of Report of the Canadian Egg Marketing Agency for the year ended December 31, 1976 together with financial statements and the auditor's report thereon, pursuant to section 31 of the Farm Products Marketing Agencies Act, chapter 65, Statutes of Canada 1970-71-72. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/433.

Pursuant to Order made Wednesday, May 11, 1977, at 4.10 o'clock p.m., the House adjourned until Monday at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2 (1).

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Baker (Gander—Twillingate) en remplacement de M. Gauthier (Ottawa—Vanier) sur la liste des membres du Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales.

MM. Parent, McRae, McIsaac, Baker (Gander—Twillingate), M^{lle} Campbell (South Western Nova) et M. Landers en remplacement de MM. Roy (Laval), Condon, Turner, Loiselle (Chambly), Flynn et Smith (Saint-Jean) sur la liste de membres du Comité permanent des transports et des communications.

États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre

Le document suivant, remis au Greffier de la Chambre, est déposé sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M. Whelan, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport (en français et en anglais) de l'Office canadien de commercialisation des oeufs, y compris les états financiers ainsi que le rapport des vérificateurs y afférent, pour l'année civile 1976, conformément à l'article 31 de la Loi sur les offices de commercialisation des produits de ferme, chapitre 65, Statuts du Canada 1970-1971-1972. (Document parlementaire n° 302-1/433).

En conformité des dispositions de l'ordre fait le mercredi 11 mai 1977, à 4 h. 10 de l'après-midi, la Chambre s'ajourne à lundi, à deux heures de l'après-midi, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.